
Referat af SSIF ordinær generalforsamling. D. 14-06-2021

Tilstedeværende:
Karsten Kaspersen - Formand
Rasmus Fabian - Næstformand
Bo Rennison - Bestyrelsesmedlem
Anne Mette Bonde Pedersen - Bestyrelsesmedlem
Flemming Petersen - Kasserer
Peter Landbo - Revisor
Michael Keblovszki - Medlem

Klubbens vedtægter siger at generalforsamlingen skal holdes i første kvartal hvert år.
I 2021 er den udskudt til 14-06 på grund af statens Corona nedlukninger.

Iflg. dagsorden (se bilag):

1. Valg af dirigent.
Peter Landbo blev valgt.

2. Valg af referent.
Bo Rennison blev valgt.

3. Formandens beretning (se bilag).
Formandens beretning blev godkendt.

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.
Regnskab blev godkendt uden bemærkninger fra revisor

5. Behandling af eventuelle forslag.
Der er modtaget to forslag:

5A. Kontigent frihed ifb.m. corona nedlukning.
For ikke at skulle inddrive og rykke for penge hos de medlemmer der ikke har
trænet under Corona nedlukningen har bestyrelsen foreslået følgende:
“Der er kontingentfrihed frem til 1-8-2021.De medlemmer der har betalt
tilbydes kontingentfrihed frem til 1-2-2022.”
Forslaget blev vedtaget af generalforsamlingen.

5B. Ændring af vedtægter således at der bliver mulighed for at afholde
generalforsamling eller deltage i denne digitalt (via Teams el. lign.).
Generalforsamlingen diskuterede mulighederne og blev enige om at tage
forslaget op igen hvis nødvendigheden viser sig.

6. Forslag til kontingentændring.
Ingen forslag.



7. Valg af bestyrelsesmedlemmer.
Karsten Kaspersen blev genvalgt.
Rasmus Fabian blev genvalgt
Anne Mette Bonde blev genvalgt

Karsten Kaspersen blev valgt som formand
Michael Keblovszki blev valgt som Suppleant.

8. Valg af revisor.
Peter Landbo blev genvalgt.

9. Eventuelt.

9A. Da strømforbruget i kampsportscentret virker meget højt blev det aftalt at Karsten
Kaspersen og Bo Rennison skal kigge for muligheder for automatisk styring af
ventilation så den ikke kører unødigt.

9B. Forslag for forskellige tiltag til at skaffe nye medlemmer blev fremlagt. Klubbens
mål er 100 medlemmer.

Bilag: (indsat herunder)
Agenda
Formandens beretning

rev. 1 15-06-2021 Bo Rennison



Agenda:
1. Valg af dirigent.
2. Valg af referent.
3. Formandens beretning.
4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.
5. Behandling af eventuelle forslag.
6. Forslag til kontingentændring.
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. Karsten Kaspersen, Rasmus Fabian og Anne Mette
Bonde Pedersen er på valg.
8. Valg af revisor. Peter Landbo genopstiller.
9. Eventuelt.



Formandsberetning for 2020

Året 2020 har på mange måder været et mærkeligt år.
Corona’en har fyldt rigtig meget, med 2 gang nedlukning af alle aktiviteter.
Indendørs aktiviteter har været lukket ned i ca. 6 måneder, først fra medio marts til sidste
maj og igen fra december til april 21.

På trods af det, er medlemssituationen stabil i gymnastik og badminton.
Judo’en derimod, har lidt under det. Spec. er det børne og ungdomsafdelingen der mistede
medlemmer.
Det sammen med forældre/barn judo. Forældre/barn judo er kommet op igen, efter et par
Facebook opslag, faktisk har det ikke gået så godt længe.
Judoafdelingen har p.t. ca 35 medlemmer. Så der er et stykke på til klubben ambitionsniveau
på 100 medlemmer. Og dén ambition er der ikke ændret ved.
Desværre har judoturneringerne i 2020 stort set været ikke eksisterende.

Der er forsøgt Yoga opstartet på Den fri Hestehave.
De lukkede ned ved nedlukningen, og har ikke åbent igen, men forventer at starte op efter
sommerferien.

Karsten Kaspersen
Formand


